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Protokoll fört vid årsmöte med jakträttsinnehavarna i Brantelids m fl byars 
älgjaktsområde på sågen i Fanaholm fredagen den 28 augusti 2021.  
  
§1.       Årsmötets öppnande. 

Ordföranden Göran Björnsson hälsade alla välkomna och frågade om förslag på 
ordförande för mötet.  

.  
§2.       Ordförande för årsmötet. 

Till ordförande för årsmötet valdes Göran Björnsson, han tackade för uppdraget och 
hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 
§3.       Sekreterare för årsmötet. 
        Till sekreterare valdes Louise Thorselius. 
 
§4.   Justeringsman. 
        Till justeringsman för protokollet jämte ordföranden valdes Sven-Johan Bengtsson  
 
§5.   Mötets utlysande. 

Kallelse på mail och hemsida och whats up den 12 augusti samt brev till dem som inte har 
mail. Kallelsen blev godkänd av mötesdeltagarna.  

 
§6.       Fastställande av röstlängd. 
        Det konstaterades att samtliga närvarande var röstberättigade. Det beslutades att fastställa   
        röstlängd om behov uppstår. Inga fullmakter har lämnats in.  
 
§7.       Fastställande av dagordning. 

Dagordningen lades ut på hemsidan den 23 augusti och skickades per post till dem som 
inte har mail samt delades även ut på mötet och godkändes.  

 
§8.       Styrelsens verksamhetsberättelse.  

Kalle,  Dennis J, Henrik L, Mikael och Clas har gjort en inventering av våra torn under 
sommaren och arbetsdagarna planerades utefter den. Jaktlaget har haft två välbesökta 
arbetsdagar och endast 6 torn behövde byggas, vi har även röjt pass och snitslat. Vi har 
haft en eftermiddag på skjutbanan i Åbogen där det gavs tillfälle att skjuta högviltsdekalen 
som är kravet för att vara med och jaga. Vi har jagat vid 7 tillfällen i år och uppslutningen 
var som vanligt god början men under senhösten och vintern har det varit betydligt färre. 
Dock har avskjutningen gått mycket bra och vi kan verkligen vara nöjda med resultatet. En 
kviga och en pinntjurhar skjutits av Henrik L och en 8 taggare har skjutits av Jörgen och 
detta var som bekant en felskjutning. Dessa horn ska hängas upp i slaktboden. Två kalvar 
har också skjutits och då en av Clas samt en av Mikael.  
Styrelsen har haft 4 protokollförda möten under året. I skötselområdet har det skjutits 10 
tjurar, 4 hondjur samt 23 kalvar.  
Styrelsen vill tacka samtliga jaktdeltagare för det gånga året och hoppas att nästa ska bli 
minst lika bra.  
 

§9.       Kassörens redovisning 
Sven-Johan Bengtsson redogjorde för 2020 års utgifter och inkomst. Inkomsterna har varit    
19 700 kr och utgifter 17 700 kr. Vi har därmed 22 200kr kvar i kassan. 
 

§10.   Revisorernas berättelse. 
        Göran Svensson hade upprättat en revisionsberättelse som lästes upp. Av berättelsen     
        framgick att räkenskaperna var väl förda och utan anmärkningar. Göran rekommenderade  
        årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2021.          
 
§11.   Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen det gångna räkenskapsåret. 
        Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 
 
§12.   Beslut om kassabehållning 
        Årsmötet beslöt att godkänna årsredovisningen och fastställde resultaträkning för 2020.            
        22 200 kr överförs till detta års verksamhet.  
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§13.   Val av ordförande för en tid av 1 år. 
         Till ordförande valdes Göran Björnsson (omval)  
 
§14.   Val av jaktledare för en tid av 2 år.  
         Till vice jaktledare valdes Mikael Eliasson (omval) 
 
§15.   Val av 2 styrelseledamöter för en tid av 2 år. 
         Till ordinarie styrelseledamöter valdes Louise Thorselius och Clas Gustavsson.     
         (omval)  
 
§16.   Val av 1 styrelsesuppleant för en tid av 2 år. 
         Till styrelsesuppleant valdes Rasmus Larsson. (omval) 
 
§17.   Val av revisor för en tid av 2 år.  
         Till revisor valdes Börje Olofsson. (omval) 
 
§18.   Val av ombud till Viljans ÄSO,s Årsmöte. 
        Till ombud valdes Sven-Johan Bengtsson, Louise Thorselius ,Nicklas Lange , Simon      
        Cederqvist samt suppleant Greger Jansson (omval). 
 
§19.   Val av valberedning en ledamot på 3 år. 
        Vi har rullande valberedning. Till valberedningen valdes Bo Johansson (omval) 
        Valberedningen består således av Göran Svensson (1 år kvar, sammankallande) Börje  
        Olofsson (2 år kvar) Bo Johansson (3 år kvar).  
 
§20.   Fråga om anslutning eller utträde av markområde 
        Inga utträden eller inträden av mark har inkommit.  
 
§21.   Information om jaktens utövande. 

Andra måndagen i oktober är det jaktstart (11 oktober).  
Jakten 2021 är av styrelsen beslutad till följande jaktdagar:11,12,13 oktober samt       
helgen 16 - 17 oktober (16 - 17 oktober under förutsättning att det finns vuxna kvar.) 30-31 
oktober, 13, 27 november och 11-12 december.  Årsmötet godkände dessa dagar.  
 

§22.   Information om beslutade arbetsdagar. 
Arbetsdagar är planerade till 28 augusti (idag) och 25 september. Samling kl. 09.00 på 
sågbacken i Fanaholm. Arbete enligt lista som ordföranden sammanställer.   
 

§23.   Fördelning av älgkött samt filéer 
          Beslut om att fortsätta ”som vanligt”. Kött & Filélistor kommer att uppdateras på hemsidan.  

 
§24.   Viltvård 

Saltstenar (30st) beställdes i våras av Sven-Johan dessa är hämtade och utställda.    
Finns ingen lista på hur många saltstenar var och en ska ha. Tidigare har riktlinjen varit 
1sten / 50hk.  
Älgbanan är bokad den 29 augusti kl. 13.00. Möjlighet att skjuta upp för       
Högviltsdekalen som är obligatoriskt för att få jaga.  

          Spillinventering utförs enligt tidigare rutiner.  
 

§25.   Fastställande av avgifter 
Arealsavgift oförändrad 10kr/hk, samt 500kr för dem som inte närvarar på någon av   
arbetsdagarna men är med och jagar de tre första dagarna.  
Vidare 0 kr i böter vid eventuella felskjutningar. Godkänds av årsmötet.  

 
§26.   Övriga frågor 
 

• Sven-Johan tog upp frågan ang. fri kalvavskjutning från första dagen!  
Detta kommer vi att ta upp igen på nästa årsmöte ev. göra en omröstning och 
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lämna in lagets åsikter till Viljans ÄSO inför den nya planen som ska börja gälla 
nästa höst. Det finns delade åsikter om detta. 

 
• Göran Björnsson presenterade info från skötselområdet:  

Läget ser bra ut, bra balans i avskjutningen. Nuvarande regler ligger kvar till nästa 
år. Kan bli en omfördelning av vuxna då några lag ev. inte ska skjuta alla sina 
vuxna i laget. Detta kommer i så fall att göras i oktober/november.  
Gällande tjurar som har en tagg på en sida och 4 på den andra så får man skjuta 
den.    

 
• Göran Björnsson tog även upp ´situationen i laget´: 

Nystart! 
Alla i laget är eniga om att vi vill att laget ska hålla ihop. Vi är unika då vi har 
många yngre jägare samt tjejer! 
 
Vi har 7 punkter som vi ska jobba efter!  
 

• Vi vill att Brantelid m fl byar skall hålla ihop framöver! 
• Viktigt att vi lägger historia bakom oss och fokuserar framåt och är positivt 

inställda!  
• Beslut som tas i styrelsen måste respekteras!  
• Whats up är en information/ kommunikationskanal och inte ett diskussionsforum! 
• Alla ställer upp på en positiv inställning och samtalston samt att vi gratulera olika 

skyttar på samma sätt 
• Styrelsen kommer säkerställa att information på hemsidan/whats up blir ännu 

tydligare och enkel att hitta 
• Viktigt att vi har en totaltransparens, tydlig kommunikation i laget. Den genomgång 

som behövs inför varje jakt ska genomföras! Transparent lottning som alla deltar i,  
lika villkor/möjlighet/tur för alla i laget!  

 
(Tydligare kartor, namn på byarna, skogsvägarna, gamla namn och en förklaring 
var tornen ligger ska vi försöka få till)  

 
En önskan från styrelsen är att välja in två yngre jägare som kan hjälpa jaktledarna 
med planering, struktur mm under jaktens genomförande. Detta godkände mötet och  
valberedningen hade blivit ombedda att ta fram två förslag kandidater. Kalle 
Johansson och Camilla Falck på försök under ett års tid. Sedan utvärderas detta och 
ev. ändringar i stadgarna ska göras om det behövs.  
Mötet valde Kalle och Camilla till detta!  

 
          
 
§27.   Mötet avslutas 
        Mötesordföranden tackade mötesdeltagarna och förklarade årsmötet avslutat.  
 
 
 
 
        Göran Björnsson  Louise Thorselius Sven-Johan Bengtsson 
        Mötesordförande   Sekreterare  Justeringsman 
 
 
         ______________  ________________ __________________ 


